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CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI BISTRIŢA 
COMPARTIMENT PREGĂTIRE DOCUMENTE, 
CONTENCIOS 

 
 

PROCES-VERBAL 
încheiat azi 10.12.2021 în şedinţa extraordinară convocată de îndată  

a Consiliului local al municipiului Bistriţa 
 
 
Şedinţa extraordinară convocată de îndată se desfăşoară prin mijloace 

electronice, la care participă: consilierii locali ai municipiului Bistriţa, Primarul 
municipiului Bistriţa – domnul Turc Ioan, Viceprimarul municipiului Bistriţa – domnul 
Hangan Sorin; Viceprimarul municipiului Bistriţa – domnul Stan Călin; doamna 
Gaftone Floare – Secretarul general al municipiului, Coceșiu Liliana, Director Direcția 
Integrare Europeană, Astalîș Adrian, consilier Direcția Tehnică, Bogătean Adriana 
Silvia – consilier juridic Compartimentul Pregătire Documente, Contencios, Suciu 
Anca – consilier juridic Compartimentul Pregătire Documente, Contencios, 
Huzmezan Claudiu – consilier Direcţia Comunicare, Siman Dan, Direcția 
Comunicare; 

Şedinţa extraordinară a Consiliului local al municipiului Bistriţa a fost convocată 
de îndată prin Dispoziţia Primarului municipiului Bistriţa nr.417/9.12.2021, care a fost 
adusă la cunoştinţă publică prin şi afişare pe site-ul primăriei. 

Având în vedere că mandatul de președinte de ședință al domnului Urîte 
Florin-Radu a expirat, deschiderea ședinței este realizată de domnul Filip Alexandru 
Tudor, președintele Comisiei juridice și administrație publică locală, care a condus și 
ședința Comisiilor reunite care a precedat ședința de consiliu local. 

Se intonează Imnul de stat al României. 
Se înregistrează prezenţa consilierilor, prin apel nominal. Sunt prezenți 20 

consilieri din 21 consilieri locali în funcție.  
Absent: domnul consilier Pugna Nicolae;  
Domnul consilier Filip Alexandru Tudor: În urma prezenței s-a constatat faptul 

că există 20 de membri ai consiliului local prezenți. S-a întrunit cvorumul, putem să 
intrăm în lucrările ordinii de zi. Dar în primă fază trebuie să supunem la vot ordinea 
de zi cu cele două puncte. Vot, vă rog, pentru ordinea de zi. 

Ordinea de zi stabilită prin Dispoziția nr.417/9.12.2021 a Primarului municipiului 
Bistrița: 

1. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al Consiliului 
local al municipiului Bistriţa 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz comisii: Comisiile de specialitate reunite ale Consiliului local 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării la „Programul privind creşterea 
eficienței energetice a infrastructurii de iluminat public”, pentru obiectivul „Creșterea 
eficienței energetice în infrastructura de iluminat public în municipiul Bistrița” 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz comisii: Comisiile de specialitate reunite ale Consiliului local 



2 

 
Se supune la vot ordinea de zi şi se aprobă cu 19 voturi „pentru”. 
Domnul consilier Filip Alexandru Tudor: 19 voturi, până acum. Mai lipsește un 

vot. 
Rezultat Vot 

Da 19 

Nu  

Abţinere  

Au votat  

Nu au votat 1 

Absenţi 1 

Total 21 

 

Bria Dumitru Alexandru Nu a votat 

Brici Tiberius-Daniel Da 

Burduhos Ionel Da 

Cicioc Ştefan Da 

Ciobănică Dumitru-Daniel Da 

Elisei Radu-Claudiu Da 

Filip Alexandru-Tudor Da 

Galben Silvia-Elisabeta Da 

Hangan Sorin Da 

Hudrea Daniela-Maria Da 

Macarie Doina Da 

Mathe Attila Da 

Munthiu Cristiean Da 

Pavelean Nicolae Da 

Pugna Nicolae Abs 

Ruşti Ioan Da 

Săcălean Oana-Andreea Da 

Săsărman Lucia-Augusta Da 

Stan Călin Da 

Stere Florentina-Ştefania Da 

Urîte Florin-Radu Da 

 

Domnul consilier Bria Dumitru Alexandru: Domnule președinte, eu nu am votat. 
Îmi cer scuze! Mie mi s-a comunicat o ordine de zi cu un singur punct. 

Domnul consilier Filip Alexandru Tudor: Știți care este chestiunea? Și eu am 
pus aceeași întrebare, în dimineața asta. Doar că ieri a fost comunicată, pe e-mail, 
ordinea de zi cu două puncte, punctul 1- alegerea președintelui pentru următoarele 
trei luni, punctul 2, la care ne-am referit și în ședința de comisii. 

Domnul consilier Bria Dumitru Alexandru: OK, în regulă. Astăzi ni s-a 
comunicat doar un punct. E în regulă. Nu e o problemă dar voiam să știu totuși ce 
votăm. Mulțumesc! 

Domnul consilier Filip  Alexandru Tudor: Da, s-a produs o eroare din partea 
celor din executiv, și eu am întrebat, la fel ca și dumneavoastră. S-a produs o eroare. 

Domnul consilier Bria Dumitru Alexandru: Înțeleg, înțeleg. Sunt stresați cei din 
executiv, de problemele, mă rog, altele decât cele pentru care sunt plătiți. Mulțumesc! 

Domnul consilier Filip Alexandru Tudor: este presiune mare, pe final de an, 
probabil că... 

Domnul consilier Bria Dumitru Alexandru: Nu mă îndoiesc! 
Domnul consilier Filip Alexandru Tudor: Bun! Ordinea de zi a fost votată. Intrăm 

în lucrările ședinței.  
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Se trece la primul punct al ordinii de zi, proiect de hotărâre privind 

alegerea președintelui de ședință al Consiliului local al municipiului Bistrița.  
Proiectul de hotărâre cuprinde trei articole și se adoptă cu votul majorității 

consilierilor prezenți. 
Domnul consilier Filip Alexandru Tudor: Așa cum bine știți, perioada de trei 

luni, a domnului Urîte, în care a fost președinte, a expirat, iar în acest moment trebuie 
să alegem un nou președinte, pentru o perioadă de trei luni de zile. Vă invit să faceți 
propuneri, dacă există. Și trebuie să existe. 

Domnul consilier Cicioc Ștefan: Îl propun pe domnul Filip Tudor. 
Domnul consilier Filip  Alexandru Tudor: Mă surprindeți, domnul Cicioc. Dacă 

mai sunt propuneri... 
Doamna consilier Săsărman Lucia Augusta: Eu aș avea o întrebare, dacă îmi 

permiteți. 
Domnul consilier Filip Alexandru Tudor: Da, sigur, doamna... 
Doamna consilier Săsărman Lucia Augusta: Până la alegerea președintelui de 

ședință, oare aceasta nu trebuia prezidată de fostul președinte? Și doar după ce noul 
președinte primește vot, de atunci să preia conducerea ședinței. O chestiune 
administrativă, întreb doar.  

Domnul consilier Filip Alexandru Tudor: Pot să spun și eu.  
Secretarul municipiului, doamna Gaftone Floare: Deci, conform Regulamentului 

Consiliului local... 
Domnul consilier Filip Alexandru Tudor: Doamna secretar, vă rog să așteptați. 

În mod normal trebuie decanul de vârstă să conducă, după cunoștințele mele. Doar 
că precedentul a spus că a mai funcționat și în acest mod în care un președinte de 
comisie sau de comisie de specialitate a predat către altcineva. Acum, dacă se 
dorește, întru totul, respectarea, putem să procedăm și în acest mod. Vă rog, 
doamna secretar! 

Secretarul general al municipiului, doamna Gaftone Floare: Aceasta am vrut, 
să fac precizarea că în conformitate cu Hotărârea Consiliului local nr.250, 
președintele de vârstă este cel care anunță Consiliului local încheierea mandatului și 
face propuneri pe Consiliul local pentru un nou președinte. Este foarte important să 
existe votul dumneavoastră, cu jumătate plus unul din cei în funcție, respectiv 
majoritatea absolută, pentru a desemna din rândul dumneavoastră un consilier.  

Faptul că domnul Filip, care a condus cu votul dumneavoastră și comisiile 
reunite, nu este greșit că vă cere votul pentru a desemna un președinte care să 
conducă, începând de astăzi, trei luni de zile, ședințele Consiliului local . Cred că sunt 
îndeplinite condițiile prevăzute de lege. Vă mulțumesc!  

Domnul consilier Filip Alexandru Tudor: Bun! Dacă mai sunt, intervenții? În 
acest moment am să supun la vot proiectul cu numărul 1. 

 
Rezultatul votului:  

Rezultat Vot 

Da 20 

Nu  

Abţinere  

Au votat  

Nu au votat  

Absenţi 1 
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Total 21 

 

Bria Dumitru Alexandru Da 

Brici Tiberius-Daniel Da 

Burduhos Ionel Da 

Cicioc Ştefan Da 

Ciobănică Dumitru-Daniel Da 

Elisei Radu-Claudiu Da 

Filip Alexandru-Tudor Da 

Galben Silvia-Elisabeta Da 

Hangan Sorin Da 

Hudrea Daniela-Maria Da 

Macarie Doina Da 

Mathe Attila Da 

Munthiu Cristiean Da 

Pavelean Nicolae Da 

Pugna Nicolae Abs 

Ruşti Ioan Da 

Săcălean Oana-Andreea Da 

Săsărman Lucia-Augusta Da 

Stan Călin Da 

Stere Florentina-Ştefania Da 

Urîte Florin-Radu Da 

 
 

Președintele de ședință, domnul consilier Filip  Alexandru Tudor: Mulțumesc! 
S-a votat proiectul de hotărâre, cu 20 de voturi pentru. Vă mulțumesc pentru 
încrederea acordată. 

 
Se trece la punctul nr.2 de pe ordinea de zi, proiect de hotărâre privind 

aprobarea participării la ”Programul privind creşterea eficienței energetice a 
infrastructurii de iluminat public”, pentru obiectivul „Creșterea eficienței 
energetice în infrastructura de iluminat public în municipiul Bistrița” 

Proiectul de hotărâre cuprinde 6 articole și o anexă și se adoptă cu votul majorității 
consilierilor în funcție. 

Avizul Comisiilor de specialitate reunite este favorabil. 

Președintele de ședință, domnul consilier Filip  Alexandru Tudor: dacă sunt, 
discuții.? Constat că nu sunt. Trecem la vot. Vot, vă rog!  

Rezultat Vot 

Da 20 

Nu  

Abţinere  

Au votat  

Nu au votat  

Absenţi 1 

Total 21 

 

Bria Dumitru Alexandru Da 

Brici Tiberius-Daniel Da 

Burduhos Ionel Da 

Cicioc Ştefan Da 

Ciobănică Dumitru-Daniel Da 

Elisei Radu-Claudiu Da 

Filip Alexandru-Tudor Da 

Galben Silvia-Elisabeta Da 

Hangan Sorin Da 

Hudrea Daniela-Maria Da 

Macarie Doina Da 

Mathe Attila Da 

Munthiu Cristiean Da 

Pavelean Nicolae Da 
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Pugna Nicolae Abs 

Ruşti Ioan Da 

Săcălean Oana-Andreea Da 

Săsărman Lucia-Augusta Da 

Stan Călin Da 

Stere Florentina-Ştefania Da 

Urîte Florin-Radu Da 

Cu 20 de voturi pentru, în unanimitate, proiectul a fost adoptat 
 
Președintele de ședință, domnul consilier Filip Alexandru Tudor: Avem 20 de 

voturi pentru, proiectul a trecut. S-a consemnat. Doamna Gaftone, dacă aveți o 
intervenție, vă rog! 
 Secretarul general al municipiului, doamna Gaftone Floare: Stimați consilieri, în 
primul rând vă mulțumesc pentru prezența dumneavoastră la ședința de îndată, 
urgență justificată în mod temeinic de către Direcția Integrare Europeană. Vreau să 
comunic Consiliului local că ședința ordinară a Consiliului local din luna decembrie va 
avea loc în data de 21 decembrie, iar convocarea Consiliului local va fi făcută cel 
târziu miercuri, 15 decembrie 2021. Vă informez că se anunță o ședință lungă, sunt 
propuse, până în prezent, circa 36 de puncte pe ordinea de zi. Vă reamintesc că în 
luna decembrie dumneavoastră urmează să aprobați și taxele pentru anul 2020, 
taxele speciale pentru anul 2020. Apreciez ca fiind un proiect important și aprobarea 
rețelei școlare a unităților de învățământ preuniversitar de stat și particular pentru 
anul școlar 2022- 2023, dar și registrul, aprobarea registrului local al spațiilor verzi. 
Pe ordinea de zi este și proiectul de hotărâre pentru aprobarea condițiilor pentru 
aprobarea construirii de locuințe colective mici pe raza municipiului Bistrița. Rog 
consilierii care intenționează să vină cu propuneri, cu modificări, cu îmbunătățiri la 
proiectele de hotărâre, cele mai multe aflate deja în consultare publică, 
dumneavoastră le aveți deja pe folderele de ședință, să faceți din timp propunerile, ca 
să fie analizate și de serviciile de specialitate. Eu vă mulțumesc! O zi bună! 

Președintele de ședință, domnul consilier Filip Alexandru Tudor: Vă mulțumesc 
și eu! Vă doresc o zi bună, distinși colegi, ne vedem la ședința următoare. La 
revedere! 

 
Nefiind alte probleme de ridicat, preşedintele de şedinţă, domnul consilier Filip 

Alexandru Tudor, declară închise lucrările şedinţei extraordinare convocată de îndată 
a Consiliului local al municipiului Bistriţa din data de 10.12.2021. 

 
 
                    PREȘEDINTE,                                       SECRETAR GENERAL 
             FILIP ALEXANDRU TUDOR                           GAFTONE FLOARE 
 
 
 

     REDACTAT, 
   CIONCA TEREZIA TANȚA 

 
 
 
CTT.ex.3. 


